

Ref : ADM/LMN/2022/43 : المرجع
Date: 25/10/2022 : التاريخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

Location : Abu Dhabi

Subject : Safety from Drowning Campaign in Abu Dhabi Emirate 2022

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين في أبوظبي

الموقع : أبوظبي

الموضوع : حملة السلامة البحرية من حوادث الغرق في إمارة أبوظبي 2022

As part of its continuous endeavors to enhance safety, security and the protection of Marine environment and to raise awareness of maritime safety among all sea-goers and users of marine facilities in all Abu Dhabi waterways, Abu Dhabi Maritime is organizing an awareness campaign on the "**Safety from Drowning Campaign in Abu Dhabi Emirate 2022**" in partnering with the Department of Municipalities and Transport, Abu Dhabi Police, the Critical Infrastructure and Coastal Protection Command and Abu Dhabi Civil Defense Authority.

Abu Dhabi Maritime calls upon all users of waterways and marine facilities to abide by the directives and instructions given in the "Your Guide For Safe Boating" issued by Abu Dhabi Maritime, and to comply with all other safety precautions including the instructions contained in Abu Dhabi Maritime Safety Maps (www.admaritime.ae)

All owners, managers and operators of Marinas in the Emirate of Abu Dhabi are required to ensure that all sea-goers who are using their marine facilities and crafts are complying with all marine safety instructions as well as the aforementioned guidelines.

In case of any further clarifications, please contact us on our email: Info@admaritime.ae

كجزء من المساعي المستمرة لتعزيز السلامة والأمن وحماية البيئة البحرية ورفع مستوى الوعي بالسلامة البحرية لدى مرتادي البحر ومستخدمي المرافق البحرية بجميع الممرات المائية لإمارة أبوظبي، تقوم "أبوظبي البحرية" بتنظيم حملة توعوية عن "حملة السلامة البحرية من حوادث الغرق في إمارة أبوظبي 2022" وذلك بالمشاركة مع دائرة البلديات والنقل وشرطة أبوظبي وقيادة حماية المنشآت الحيوية والسواحل وهيئة أبوظبي للدفاع المدني.

وتتطلب أبوظبي البحرية بجميع مستخدمي الممرات المائية والمرافق البحرية الالتزام بالتوجيهات والتعليمات الواردة في "دليل الإبحار الآمن للقوارب" الصادر عن أبوظبي البحرية والامتثال لجميع احتياطات السلامة الأخرى بما في ذلك التعليمات الواردة في خرائط أبوظبي للسلامة البحرية (www.admaritime.ae)

على جميع مالكي ومديري ومشغلي المراسي البحرية بإمارة أبوظبي، التأكد من التزام جميع مرتادي البحر الذين يستخدمون مرافقهم ووسائلهم البحرية بجميع إرشادات السلامة البحرية والأدلة الإرشادية المذكورة عالية.

في حال وجود أية استفسارات أخرى، يرجى مراسلتنا على البريد الإلكتروني: Info@admaritime.ae


سيف المهيري

المدير العام - أبوظبي البحرية

Capt. Saif Al Mheiri
Managing Director - Abu Dhabi Maritime